
Priloga k 2. točki  dnevnega reda seje 18.10.2010:  

Kronologija dogovarjan za jesensko sejo Sveta staršev 2010 – ki jo je ravnateljica sklicala 
brez soglasja predsednika  SS 

Potek dogodkov: od novejšega k starejšemu 

Sestavil B. Pavlin, sept. 2010 

 

 

From: andrej.tavcar@si.ibm.com [mailto:andrej.tavcar@si.ibm.com]  
Sent: Friday, September 24, 2010 3:09 PM 
To: jozica.marinko@guest.arnes.si 
Cc: 'Kajdiž Ajda 2.d'; 'Štraus Alja 1.c'; 'Klanšek Andrej 9.d'; 'Oblak Andreja 9.a'; 'Šantej Borut 8.c'; 'Batagelj Boštjan 2.a'; 
'Kastelic Malnar Boža 7.c'; Branko Pavlin; 'Velkavrh Damjan 7.a'; 'Mlakar Darjan 5.a'; 'Mencin Dušan 5.b'; 'Končan Esad 1.a'; 
'Klemenčič Gregor 3.c'; 'Kalar Helena 8.a'; Papler Jasna; 'Kotar Palčič Barbara 6.d'; 'Klarič Kristina 4.a'; 'Jeršin Kristjan Tomassini 
1.b'; 'Balaneskovič Krunoslav 5.c'; 'Meta Ivanuša'; 'Kovač Kajetan 2.c'; 'Bohinc Križaj Marjana 6.b'; 'Kosmač Marko 6.c'; 'Škerl 
Matej 8.b'; 'Jankovič Mateja 7.b'; 'Dolničar Matjaž 5.d'; 'Lampe Vlasta 9.c'; mmajhen@hotmail.com; 'Čampelj Nataša 3.a'; 'Ložar 
Petra 3.d'; 'Izda Petra 4.c'; 'Gričar Primož 6.a'; 'Cerc Samo 1.d'; 'Ivančič Saša 3.b'; svetovalnasluzbavic@mail386.com; 
'Gorenšek Tomaž 7.d'; 'Žnidaršič Izgoršek Urša 8.d'; 'Šemrov Vlasta 2.b'; zdenka.hosta@gmail.com; esad.kocan@gmail.com; 
bostjan.batagelj@fe.uni-lj.si; kristijan.tomassini@gmail.com; Branko Pavlin; Alja Štravs 
Subject: Re: SVET STARŠEV - Utemeljitev sklica seje Sveta staršev dne 27. 9. 2010 

Poslovnik Sveta Staršev (23. clen) določa: Vabilo in gradiva za sejo sveta staršev se morajo poslati 
clanom najkasneje pet (5) dni pred sejo. To pomeni, da tokratni sklic seje s strani "šole" (ki sploh ne 
more biti sklicatelj) oziroma ravnateljice, posredovan 23.09. za sejo 27.09., predstavlja neposredno 
kršitev določila Poslovnika; zato je legitimnost take seje hudo vprašljiva.  
 
SIcer pa v utemeljitvi ne najdem niti enega veljavnega argumenta o nujnosti sklica seje staršev - edini zapisani 

konkretni argument, ki navaja 31.člen Zakona o osnovni šoli, kaže na površnost in nestrokovnost - ta člen govori 

o obveznosti Sveta šole (in ne sveta staršev!), da sprejme LDN do konca septembra. 

 
Glede kakovosti gradiv pa naslednje:  
Od 10 točk dnevnega reda so kakršnakoli gradiva pripravljena in poslana za 5 točk.  
 
Pregled (ne)izpolnjevanja obveznih elementov gradiv Poslovnik SS (člen 22)  

• Gradivo Povzetek aktivnosti: ne vsebuje obrazložitve, verzija ni razvidna, datum ni razviden, ime 

pripravljalca je razvidno  
• Gradivo Letno poročilo 2009/10: ne vsebuje obrazložitve, verzija ni razvidna, datum ni razviden, ime 

pripravljalca je razvidno  
• Gradivo Letni delovni načrt 2010/11: ne vsebuje obrazložitve, verzija ni razvidna, datum ni razviden, 

ime pripravljalca je razvidno (+ne vsebuje vseh zakonsko zahtevanih vsebin - svetovalna služba)  
• Pravila šolske prehrane: ne vsebuje obrazložitve, verzija ni razvidna, datum ni razviden, ime 

pripravljalca ni razvidno  
• Razvojni načrt: ne vsebuje obrazložitve, verzija ni razvidna, datum ni razviden, ime pripravljalca ni 

razvidno 

Glede na to, da mi niso znani nikakršni resni argumenti o nujnosti sklica sveta staršev pred sklicem sveta šole, 

predlagam, da pričujoč (neveljaven ?) sklic sveta staršev umaknemo, ter svet staršev skličemo na osnovi 

dopolnjenih gradiv po sklicu sveta šole (ko se mora po zakonu svet staršev itak seznaniti s sprejetim Pravilnikom 

šolske prehrane). 

 
Do novih članov sveta staršev pa bi bilo pošteno, če bi jim med polurno "pripravljalno delavnico" pred uradnim 

začetkom seje predstavili kratek pregled nalog, prisotjnosti in načina dela sveta staršev in pristojnosti ostalih 

organov šole. Da ne bodo (po nepotrebnem - kot mi - lanski "novinci") izgubljali obilo časa z ugotavljanjem 

osnovnih dejstev.  



 
Veseli me, da nas je vedno več, ki želimo tvorno in učinkovito (!) prispevati k ustvarjanju okolja, kjer bodo naši 

otroci in njihovi učitelji imeli kar najboljše pogoje za vsestranski razvoj... ampak vsi moramo vložiti nekaj 

napora in znanja v to, da bomo pri tem preprečili kakršnokoli nepotrebno zapravljanje časa in energije.  
 
 

Lep pozdrav  
 
Andrej Tavčar 
 
 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Thursday, September 23, 2010 3:33 PM 
To: zdenka.hosta@gmail.com; kuhinja.osvic@guest.arnes.si; mmajhen@hotmail.com; Papler Jasna; 
svetovalnasluzbavic@mail386.com; krunobalaneskovic@yahoo.com; bostjan.batagelj@fe.uni_lj.si; 
marjana.krizaj@gmail.com; Branko Pavlin; 'Cerc Samo 1.d'; natasa.campelj@dnevnik.si; 
matjaz.dolnicar@sandoz.com; tomaz.gorensek@volja.net; primoz.gricar@siol.net; sasa.ivancic@spinaker.si; 'Izda 
Petra 4.c'; mateja.jankovic@informatika.si; kristjan.tomassini@gmail.com; ajda.kajdiz@gmail.com; 'Kalar Helena 
8.a'; boza.kastelic-malnar@guest.arnes.si; andrej.klansek@mobitel.si; kristina.klaric@sodisce.si; 
gbkklemencic@gmail.com; esad.koncan@gmail.com; marko.kosmac@slo-zeleznice.si; kotar.barbara@gmail.com; 
mail@kajetan.si; 'Lampe Vlasta 9.c'; petra.lozar@gmail.com; dusan.mencin@siol.net; 'Mlakar Darjan 5.a'; 'Oblak 
Andreja 9.a'; borut.santej@gmail.com; vlasta.semrov@gov.si; matej.skerl@iglusport.si; alja.straus@gov.si; 
andrej.tavcar@si.ibm.com; 'Velkavrh Damjan 7.a'; ursa.izgorsek@delo.si; Branko Pavlin 
Subject: SVET STARŠEV - Utemeljitev sklica seje Sveta staršev dne 27. 9. 2010 

 
Spoštovani 
 
V priponki vam pošiljam obrazložitev, zakaj moramo vztrajati pri sklicu seje Sveta staršev dne 27. 9. 
2010, ter možno obliko zapisnika seje. 
 
V pričakovanju vaše udeležbe vas prisrčno pozdravljam. 
 
Ana Vehar, ravnateljica 
 
 



 

 
From: andrej.tavcar@si.ibm.com [mailto:andrej.tavcar@si.ibm.com]  
Sent: Thursday, September 23, 2010 10:16 AM 
To: branko.pavlin@T-2.net; Branko Pavlin 
Cc: ':alja.straus@gov.si'; ajda.kajdiz@gmail.com; alenka.trojak@dzs.si; andrej.klansek@mobitel.si; andreja.oblak@puz.si; 
borut.santej@gmail.com; bostjan.batagelj@fe.uni-lj.si; boza.kastelic-malnar@guest.arnes.si; branko.vodenik@ijs.si; 
casa.domo@siol.net; damjan.velkavrh@gmail.com; darijan.mlakar@sandoz.com; dusan.mencin@siol.net; 
esad.kocan@gmail.com; gbkklemencic@gmail.com; helena.kalar@masicom.net; jolandanagode@hotmail.com; 



jozica.marinko@guest.arnes.si; katarina_lah@yahoo.com; kotar.barbara@gmail.com; kristina.klaric@sodisce.si; 
kristjan.tomassin@gmail.com; krunobalaneskovic@yahoo.com; lidija.smolar@sodisce.si; lili.dakic@telemach.net; 
mail@kajetan.si; marjana.krizaj@gmail.com; marko.kosmac@slo-zeleznice.si; marko.rajmer@birotehna.si; 
matej.kastelic@gmail.com; matej.skerl@iglusport.si; Mateja.Jankovic@informatika.si; mateja.sax@T-2.net; 
matjaz.dolnicar@sandoz.si; miran.lampe@gmail.com; mpiciga@gmail.com; natasa.campelj@dnavnik.si; 
natasa.zupan@novartis.com; Petra.Hudales-Ruzic@skb.si; pipikapi@gmail.com; primoz.gricar@siol.net; 
sasa.ivancic@spinaker.si; schweiger77@gmail.com; tomaz.gorensek@volja.net; ursa.izgorsek@delo.si; vlasta.semrov@gov.si; 
Vlasta.Semrov@gov.si; Helena-Tina Milavec; Petra Ložar 
Subject: Re: Fw: Vabilo za 1. sejo -ZAVRNITEV 

Spoštovani,  
 
predlagam, da se držimo svojih lastnih "pravil igre" (prilagam Poslovnik sveta staršev - PSS).  
 
Sklicevanje seje z očitno nepooblaščeno uporabo imena Predsednika sveta staršev se mi zdi povsem neprimerno. 

Doslej nam niso bili predstavljeni argumenti o nujnosti sklica seje mimo predsednika en teden preden jo 

namerava sklicati on. Prav nasprotno - Po Zakonu o šolski prehrani (člen 37) "Svet šole o sprejetih pravilih 
šolske prehrane naknadno pridobi mnenja sveta staršev". Svet šole bo pravila obravnaval (in verjetno 

sprejel) šele 29.09.2010. Zato se mi zdi odločitev o sklicu seje sveta staršev po izvedeni seji sveta šole 

racionalna.  
 
V celoti podpiram predsednika pri vztrajanju pri zahtevah po kakovostno pripravljenih gradivih. Tudi tokrat 

posredovana obsežna gradiva ne izpolnjujejo niti osnovnih zahtev, definiranih v PSS (člen 22) in ne omogočajo 

učinkovite priprave in poteka seje - zlasti ne novih članov Sveta staršev.  
 
Iz navedenih razlogov nameravam spoštovati odločitev predsednika sveta staršev in se udeležiti seje šele takrat, 

ko bo sklicana skladno s Poslovnikom SS.  
 

Lep pozdrav   

 
Andrej Tavčar  

 

 

 

 
From: Branko Pavlin [mailto:Branko.Pavlin@gov.si]  
Sent: Wednesday, September 22, 2010 2:10 PM 
To: 'jozica.marinko@guest.arnes.si'; 'bostjan.batagelj@fe.uni-lj.si'; 'Branko Pavlin'; 'Buh Nagode Jolanda'; 
'lili.dakic@telemach.net'; 'primoz.gricar@siol.net'; 'casa.domo@siol.net'; 'sasa.ivancic@spinaker.si'; 'Izda Petra'; 
'Mateja.Jankovic@informatika.si'; 'Kastelic Matej'; 'andrej.klansek@mobitel.si'; 'kristina.klaric@sodisce.si'; 'marko.kosmac@slo-
zeleznice.si'; 'kotar.barbara@gmail.com'; 'mail@kajetan.si'; 'Lah Katarina'; 'Lampe Miran'; 'Mirjam Piciga'; 'Oblak Andreja'; 
'Petra.Hudales-Ruzic@skb.si'; 'Rajmer Marko'; 'Sax Mateja'; 'Schweiger Alenka'; 'borut.santej@gmail.com'; 
'matej.skerl@iglusport.si'; 'andrej.tavcar@guest.arnes.si'; 'Trojak Alenka'; 'Vodenik Branko'; 'natasa.zupan@novartis.com'; 
Helena-Tina Milavec; Petra Ložar 
Subject: RE: Vabilo za 1. sejo -ZAVRNITEV 

Spoštovani starši , predstavniki razrednih skupnosti v  Svetu staršev 
  

Sklic 1. seje Sveta staršev za 27. september  2010, ki vam ga je poslala šola   21. 09. 
2010 je NELEGALEN in nelegitimen. Morebitni sklepi bodo neveljavni.  Ravnateljica 
je zlorabila moje ime na  osnutku vabila, ki smo ga pripravljali. Z datumom srečanja 
se nisem nikoli strinjal, končne oblike  vabila  tudi nisem potrdil, pisnih vabil nisem 
podpisal. 
Sam ves čas ravnateljici pisno  predlagam za datum sestanka 5. oktober (ali drug 
usklajen datum, vsekakor kasneje kot 27. septembra)  - tako da imamo starši dovolj 
časa  za seznanitev z obsežnimi gradivi- šola pa čas za pripravo kakovostnih 
obrazložitev  vsebine točk dnevnega reda, kakršne  smo  predvideli s popravkom 
Poslovnika sveta staršev jeseni  2009.  



  

Šolo  sem v preteklem letu ob vsaki pripravi seje SS  vedno znova prosil, da pripravi 
kakovostne pisne obrazložitve  točk dnevnega reda (ter pisna gradiva in predloge 
sklepov) . Moje prošnje in opozorila so bila neuspešna -  potrošil sem le veliko  časa 
za ukvarjanje s slabimi osnutki, če sem jih dobil.  Časovna stiska je bil univerzalni 
odgovor. 
  

S slabo prakso vodstva šole, ki sili k sprejemanju raznih odločitev pod pritiskom  
časovne stiske  je treba  prenehati .  Kdor pozna obveznosti, ki mu jih nalaga 
zakonodaja, naj se PRAVOČASNO loti priprav za izpolnitev obveznosti. Vsakršno 
drugačno postopanje  spada v rubriko "neorganiziranost". 
  

  

Lep pozdrav vsem  
  

 dr. Branko Pavlin , predsednik SS 
 

 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Tuesday, September 21, 2010 5:32 PM 
To: bostjan.batagelj@fe.uni-lj.si; 'Branko Pavlin'; 'Buh Nagode Jolanda'; lili.dakic@telemach.net; 
primoz.gricar@siol.net; casa.domo@siol.net; sasa.ivancic@spinaker.si; 'Izda Petra'; 
Mateja.Jankovic@informatika.si; 'Kastelic Matej'; andrej.klansek@mobitel.si; kristina.klaric@sodisce.si; 
marko.kosmac@slo-zeleznice.si; kotar.barbara@gmail.com; mail@kajetan.si; 'Lah Katarina'; 'Lampe 
Miran'; 'Mirjam Piciga'; 'Oblak Andreja'; Petra.Hudales-Ruzic@skb.si; 'Rajmer Marko'; 'Sax Mateja'; 
'Schweiger Alenka'; borut.santej@gmail.com; matej.skerl@iglusport.si; andrej.tavcar@guest.arnes.si; 
'Trojak Alenka'; 'Vodenik Branko'; natasa.zupan@novartis.com; Helena-Tina Milavec; Petra Ložar; 
Branko Pavlin 
Subject: Vabilo 

Spoštovani, 
Pošiljamo vam vabilo in gradivo za Svet staršev. 
 
Lep pozdrav, Ana Vehar 
 
 

 
From: Branko Pavlin [mailto:Branko.Pavlin@gov.si]  
Sent: Tuesday, September 21, 2010 2:39 PM 
To: 'jozica.marinko@guest.arnes.si'; 'Vehar Ana' 
Subject: FW: SVET STARŠEV - gradivo za 1. sejo 

Spoštovana ga. Vehar  
  

Pošiljam vam svoje gradivo k točki 2 dnevnega reda 1. seje sveta staršev 2010/11 
(poročilo predsednika..) - ter predlog  2 sklepov - oboje naj se na primeren način 
vključi na vabilo. Še najbolje bi bilo, da "obvestilo o šolskih prevozih", ki sem ga  
dodal k 4. točki mojega poročila  izvzamete in priložite končno različico teksta 
(oblikoval jo je g. Možina)  kajti  moj  priloženi tekst je predzadnja različica.  
- Osnutek zapisnika ni zadeva, s katero bi se moral jaz že sedaj ukvarjati.Naj o 
vsebini razmišlja zapisničarka. 



-  Glede vsebine  obrazložitev točk, ki jih predlaga šola - sem že napisal, kakšne naj 
bodo - to kar ste doslej poslali je nezadostno,  je zgolj prepisovanje naslovov 
poglavij. Zato zame vsebinsko nesprejemljivo. Dokler to  ne bo vsebinsko bolje 
pripravljeno vabila ne nameravam podpisati.  
  

Zato bo najbolje, da prvo sejo organiziramo kasneje, kot nas sedaj silite. Kot sem že 
navedel,  bi zaradi obsežnosti gradiv bil primeren datum 5. oktober. Glede na stanje 
dokumentov na silo tlačiti vse dogodke v september enostavno -  ne gre.  
  

Lep pozdrav 
  

B: Pavlin 
 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Tuesday, September 21, 2010 8:21 AM 
To: Branko Pavlin 
Subject: RE: SVET STARŠEV - gradivo za 1. sejo 

V skladu s šolsko zakonodajo morajo biti nekatera gradiva sprejeta najkasneje do konca septembra in 
obravnavana pred sejo Sveta šole. Edini možni datum je še 27. september 2010.  
Gradivo pa je pripravljeno. 
 
Lep pozdrav, 
 
Ana Vehar, ravnateljica OŠ Vič 

 
 
From: Branko Pavlin [mailto:Branko.Pavlin@gov.si]  
Sent: Monday, September 20, 2010 2:56 PM 
To: 'jozica.marinko@guest.arnes.si' 
Subject: RE: SVET STARŠEV - gradivo za 1. sejo 

Spoštovani,  
vračam dopolnjen osnutek vabila za 1. sejo sveta staršev. Vabilo je treba do kraja 
oblikovati po vzorcu iz prejšnje 4. seje -Dnevnemu redu sledi navedba naslovov 
gradiv in kratke OBRAZLOŽITVE gradiva: kaj je njihov namen,cilj, posebnost, novost 
glede na dosedanjo prakso, glavni problem(i) ...zakaj se nekaj predlaga;  morda 
zakonske zahteve, namen šole pri tem - na kratko je treba zapisati to, kar bi sicer 
podajali v govorni obliki. S tem se skrajša čas same seje- oziroma se čas  nameni 
razpravi. Seja se mora končati do 19.00, zato razprava ne sme trajati več kot do 
18.45. 
  

K vsaki točki se priloži predlog sklepa- ki je hkrati že lahko sestavni del zapisnika. 
  

Glede datuma seje: 5. oktober je bolj realen datum! 
  

Pozdrav 

 B. Pavlin 
  

  

PS: osnutka Letnega delovnega načrta še ni na spletni straniOŠ Vič - kar je bilo 
priporočilo zadnje seje SS 



  

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Monday, September 20, 2010 2:13 PM 
To: Branko Pavlin; branko.pavlin@T-2.net 
Subject: SVET STARŠEV - gradivo za 1. sejo 

Spoštovani, 
 
pošiljam vam gradivo za 1. sejo Sveta staršev. 
 
 
Lep pozdrav, 
 
Ana Vehar, ravnateljica 
 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Monday, September 20, 2010 10:48 AM 
To: Branko Pavlin; branko.pavlin@T-2.net 
Subject: Svet staršev - osnutek vabila 

Spoštovani, 
 
V prilogi vam pošiljam osnutek vabila na sejo Sveta staršev. Prosim za korekturo vabila. 
 
Lep pozdrav, 
 
Ana Vehar, ravnateljica 
 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Monday, September 20, 2010 9:20 AM 
To: Branko Pavlin; branko.pavlin@T-2.net 
Subject: 1. seja Sveta staršev 

Spoštovani gospod Pavlin, 
 
Letni delovni načrt mora biti obravnavan do konca septembra. 29. septembra naj bi imeli tudi sejo 
Sveta šole, zato predlagam, da imamo sejo Sveta staršev 27. septembra, 28. septembra pa imamo že 
nekaj mesecev naročeno kulturno prireditev.   
 
Lep pozdrav, 
Ana Vehar 
 

 
 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Friday, September 17, 2010 2:31 PM 
To: Branko Pavlin 
Subject: RE: 1.seja Svet staršev 2010/11 

Pozdravljeni! 
 
Letni načrt mora biti obravnavan do konca septembra. 29.septembra naj bi imeli Svet šole, zato 
predlagam, da imamo Svet staršev 27. septembra; 



28. septembra imamo namreč že nekaj mesecev vnaprej napovedano kulturno prireditev. 
 
Lep pozdrav! 
Ana Vehar 
 
 

 
From: Branko Pavlin [mailto:Branko.Pavlin@gov.si]  
Sent: Friday, September 17, 2010 1:09 PM 
To: 'jozica.marinko@guest.arnes.si' 
Cc: 'Branko Pavlin' 
Subject: RE: 1.seja Svet staršev 2010/11 

Pozdravljena, gospa Vehar! 
  

Res je že čas za jesensko sejo Sveta staršev. Šola naj pripravi vabilo in vsa potrebna 
gradiva v skladu s poslovnikom Sveta staršev - najbolje bi bilo, da so obsežna 
gradiva, ki naj bi jih obravnavali na seji vnaprej naložena na spletni strani šole - v 
rubriki "gradiva za seje sveta staršev".  Seveda naj v vabilu ne manjkajo kratki 
povzetki gradiv  (pol strani za vsako točko), ter predlogi sklepov za posamezno  
predlagano točko s strani šole.  
 Kot veste je obvezna točka tudi poročilo predsednika o aktivnostih v vmesnem 
obdobju od predhodnega sestanka. Gradivo za to točko moram pripraviti jaz, pa ga 
še nisem. Zato je predlagani datum seje prezgoden, pa tudi staršem moramo dati 
dovolj časa za pregled obsežnih gradiv, če želimo imeti informirano razpravo. In 
nenazadnje, dokler gradivo za sejo ne bo pripravljena tako kot mora biti glede na 
poslovnik, seje ni smiselno sklicevati 
  

Predlagam, da se 1. seja sveta staršev v šolskem letu  2010/11 skliče za  torek, 5. 
oktober  2010. 
  

Lep pozdrva 

 B. Pavlin  
  

 

 
From: jozica.marinko@guest.arnes.si [mailto:jozica.marinko@guest.arnes.si]  
Sent: Thursday, September 16, 2010 4:23 PM 
To: Branko Pavlin; branko.pavlin@T-2.net 
Subject: Svet staršev 

Spoštovani! 
Pošiljamo vam osnutek vabila za Svet staršev in gradivo za svet. 
Kaj menite? Prosim za predloge? 
 
Lep pozdrav, Ana Vehar 
 


